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گروه سیاسی- سید مجیدحسینی: اعضای کابینه 
سیزدهم بعد از جلسه در حیات دولت طبق روال هر هفته 

به سوالات خبرنگاران پاسخ دادند.
ســید ابراهیم رئیســی در بخشــی از اظهارات خود در 
جلســه امروز هیات دولت، در واکنش بــه گزارش معاون 
اجرایی درباره گلایه های مردمی نســبت به مدیران پروازی 
و غیربومــی، بر ضــرورت تجدیدنظــر در انتصاب مدیران 
غیربومــی و پروازی تاکیــد و به معاونــت اجرایی رئیس 
جمهوری ماموریت داد، موارد را در دســتگاه های مختلف 
بررســی کرده و برای جایگزینی مدیــران بومی با مدیران 
پروازی تصمیم گیری و فورا اقدام کند، مگر در موارد خاص 

که امکان جایگزینی وجود نداشته باشد.
محدودیت کارت سوخت فقط 

محدود به سیستان و بلوچستان است
جــواد اوجی وزیر نفت بــا رد شــایعات موجود گفت: 
رســانه های معاند در حال دامن زدن به شایعه محدودیت 
استفاده از کارت های سوخت یک استان در استان دیگرند 
در حالی که این مســئله محدود به اســتان سیســتان و 
بلوچستان است که از یک سال و نیم پیش به اجرا درآمده 

است.
وی ادامه داد: هر شهروندی که از استان محل سکونتش 
به اســتان دیگر می رود می تواند به فرمانداری یا استانداری 
اســتان مقصد برود و با کدینگ کردن کارت سوختش، از 

جایگاه ها سوخت دریافت کند.
وزیر نفت همچنین با تشــریح انفجــار خط لوله گاز در 
اســتان فارس، گفت: با تلاش همکارانم در شرکت ملی گاز 
کشــور انشاءالله هدف دشــمن برای قطعی گاز استان های 
بزرگ کشور اتفاق نخواهد افتاد. به جز چند روستای نزدیک 
به محل انفجار گاز سایر مناطق وصل است. قول می دهیم 
تا عصر امروز قطعی های موردی گاز رفع شود. در ۲۲ بهمن 
سال ۱۳۸۹ نیز با اقدام تروریستی مشابهی روبرو شدیم که 
البته در آن زمان گاز چهار منطقه به صورت موقت قطع شد 

اما اجازه ندادیم مشکلی برای مردم به وجود بیاید.
نمایشگاه مطبوعات با حضور بیش از ۶۰۰ واحد 

خبری برگزار می شود
محمدمهدی اسماعیلی وزیر فرهنگ و ارشاد اسلامی با 
اشاره به برگزاری نمایشــگاه مطبوعات، گفت: بعد از چند 
ســال تعطیلی با همت همکارانم در معاونت امور رسانه ای 
وزارت فرهنگ، این نمایشــگاه با حضور بیش از ۶۰۰ واحد 

خبری، خبرگزاری، روزنامه و انسان رسانه برگزار می شود.
وی درخصوص آمــار بازدیدها از فیلم هــای دهه فجر 
امســال گفت: پیش بینی شده بود که تا شب گذشته ۲۸۵ 
هزار بلیت به فروش برسد که این رقم به بیش از ۳۰۰ هزار 
بلیت رســید و این علاوه بر بلیت هایی است که دبیرخانه 
جشــنواره در اختیار اصحاب هنر به تعداد قابل توجه قرار 

داده است.
وزیر فرهنگ و ارشاد اسلامی در رابطه با اینکه بخش های 
جدیدی مانند پویانمایی یا طنز به عنوان بخش مستقل به 
جشنواره اضافه شود، نیز توضیح داد: این موضوع در سازمان 
سینمایی و دبیرخانه جشنواره در حال بررسی است و پس 

از اخذ تصمیمات لازم، اطلاع رسانی خواهد شد.
اســماعیلی درباره تعیین تکلیــف مالیات مطبوعات به 
خصوص در حوزه آگهی ها هم گفت: همکاری مناســبی با 
رئیس سازمان مالیاتی کشور و وزیر امور اقتصادی و دارایی 
صورت گرفته و جلســات متعددی هم برگزار شــده است.
مســاله مالیات تنها در بحث حوزه رســانه ها نیست بلکه 
در حوزه کتاب، موسســات فرهنگی و موسسات قرآنی نیز 

همکاران فرهنگی دچار نگرانی هستند.
وی ادامــه داد: بنای ما این اســت که هیچ اتفاق نگران 
کننده مالیاتی جدیدی برای اصحاب فرهنگ، هنر و رسانه 
نیفتد و تلاش بر این است که به زودی با امضای تفاهمنامه 

جامع  این دغدغه ها به طور کلی مرتفع شود.
وزیر فرهنگ و ارشــاد اسلامی گفت: بنای ما این است 
که هر اتفاقی که می افتد نباید فضای حمایتی ما از رسانه ها 

و حوزه فرهنگ و هنر آســیب ببینــد و خط قرمز من این 
است که فضای حمایتی دولت از محصولات و فعالیت های 

فرهنگی نباید آسیب ببیند و با هر آسیبی مخالفیم.
اســماعیلی افزود: هر چند که مالیات حق مردم و حق 
حاکمیت اســت اما نمی خواهیم به اصحاب فرهنگ، هنر و 
رســانه که اکنون هم با مشکلات زیادی مواجه هستند، بار 

مالی جدید تحمیل کنیم.
اظهار امیدواری وزیر ارتباطات برای ارسال 

لایحه حریم خصوصی کاربران تا پایان 
سال به مجلس

عیســی زارع پور وزیر ارتباطات و فنــاوری اطلاعات در 
پاســخ به ســوالی درباره لایحه حریم خصوصــی کاربران 
گفت: لایحه در کارگروه ویژه اقتصادی دولت نهایی شــد و 
به صحن دولت آمد و برای یک ســری بررسی های حقوقی 
به کمیســیون حقوقی و قضایی دولت ارجاع شده که الان 
در کمیســیون روی آن بحث می شــود و سه چهار جلسه 
تشکیل شــده و امیدوارم پیش از پایان سال نهایی شود و 

به مجلس بفرستیم.
وی درباره همکاری پیام رســان های داخلی در تبلیغات 
کاندیداها برای انتخابات ۱۴۰۲ توضیح داد: یکی از کارهایی 
که امســال برای اولین بار در حال انجام شدن است بسته 
ویژه تبلیغاتی را برای نامزدها که مورد تایید شورای نگهبان 
قرار گرفته اســت که در بستر سکوهای داخلی پیش بینی 

کرده ایم.
از کانادا شکایت کردیم

محمد دهقان معاون حقوقی رئیس جمهور خبر داد که 
ایران از کانادا شکایت کرده است.

وی توضیــح داد: با توجه به اینکــه آمریکا به ناحق به 
خاطر اتفاقاتی که در منطقه در ســال های گذشته رخ داده 
اســت، پرونده هایی در دادگاه های داخلی تشــکیل داده و 
به نفع خواهان های آمریکایــی رای صادر کرده اند و تلاش 
کرده اند این آرا در اروپا اجرایی شــود ولــی فقط کانادا با 
آمریکا همکاری کرد که ایران از کانادا در دیوان بین المللی 

دادگستری شکایت کرده است و پرونده آنجا جاری است.
درشایعه فعالیت انتخاباتی اعضای دولت

ســپهر خلجی رئیس شورای اطلاع رســانی دولت با رد 
فعالیت وزرا و مســوولان دولتی در انتخابات مجلس گفت: 
تاکید اکید رئیس جمهوری به اعضای دولت است که هیچ 
یک از اعضای دولت در هیچ تشکل سیاسی فعالیت نداشته 

باشند و همه کمک کنند تا انتخابات پرشور و اشتیاق برگزار 
شود.

وی ضمــن تشــریح برنامه دولت بــرای تقویت احزاب 
گفت:  یکی از اقداماتی که از آن پرهیز کرده ایم، راه اندازی 
احزاب دولت ســاخته است. در ادوار مختلف به ویژه از اوائل 
دهه ۱۳۷۰ تلاش کردند احزابی را به صورت دولت ساخته 
راه اندازی کننــد تا احزاب در بخش هــای مختلف قدرت 
به عنــوان حامی دولت وقت، فعالیت کننــد. این روند در 

دولت های بعدی نیز با اسم های جدید، استمرار یافت.
طرح کالابرگ »عید تا عید« از افزایش بی دلیل 

قیمت ها جلوگیری می کند
علی بهادری جهرمی سخنگوی دولت ابراز امیدواری کرد 
که طرح کالابرگ در تثبیت و جلوگیری از افزایش بی دلیل 

قیمت ها در بازار موثر باشد.
وی یادآور شــد: وزیر کار در جســه امروز هیات دولت 
گزارشــی از پیشرفت اجرای طرح کالابرگ که برای عید تا 
عید )»فجر تا فطر«( ارائه کرد که نشــان می دهد استقبال 
بسیار خوبی از این طرح به ویژه در دهک های پایین تر جامعه 
انجام شده است. امیدواریم این امر در تثبیت و جلوگیری از 

افزایش بی دلیل قیمت ها در بازار موثر باشد.
آمادگی وزیر تعاون برای رفع شبهه منتقدان 

کاهش نرخ بیکاری
ســید صولت مرتضوی وزیر تعاون، کار و رفاه اجتماعی 
درباره آمارهای اشتغال و اینکه گفته می شود درست نیست، 
تصریح کرد: اولا اظهار نظر آزاد اســت و هر کسی می تواند 
نسبت به هر موضوعی خدشه وارد و نظر خود را بیان کند 
اما اساســا ملاک عمل، مراکز رسمی هستند. ما اشتغال را 
به چند روش بررســی می کنیم. یکی سامانه رصد، دومی 
میزان بیمه اجباری و اختیاری که از ســوی کارفرمایان و 

خویش فرمایان صورت می گیرد.
وی ادامه داد: ســومی آمار مراکز رسمی از جمله مرکز 
آمار ایران و سایر مراجع رسمی کشور است. اینها همه موید 
این هســتند که بحمدالله ما تک به تک نسبت به کاهش 
نرخ بیکاری موفق بوده ایم یعنی آن دو درصدی که گفتیم 
محقق شده و نرخ بیکاری برای اولین بار در ۴۰ سال اخیر 

به کانال ۷ رسیده است.
البته کارشناســان اگر نظری دارنــد اعلام کرده و حتی 
بیایند با ما صحبت کنند تا اگر شــبهه ای وجود دارد آن را 

برایشان برطرف کنیم.

پارک علم و فناوری ایران و ازبکستان 
ایجاد می شود

روح الله دهقانــی فیروزآبادی معــاون علمی و فناوری 
رئیس جمهور با اعلام اینکه پارک علم و فناوری مشــترک 
با ازبکستان در حال تشکیل است، گفت: با طرف ازبکستان 
صحبت شــده و احتمالا این پارک در کنار دانشــگاه شهر 
ســمرقند خواهد بود. داریم تعاملات را تکمیل می کنیم تا 
مکان و تعهدات طرفین مشخص شود و سپس برای جذب 
شــرکت ها فراخوان بزنیم. وی ادامه داد: با توجه به این که 
وزیر علوم ازبکســتان تغییر کرد، امیدواریم شــرایط برای 

جذب شرکت ها تا قبل خرداد سال آینده شروع شود.
لایحه ارتقای امنیت زنان در نوبت بررسی در 

مجلس است
انسیه خزعلی معاون امور زنان و خانواده رئیس جمهور 
با بیــان اینکه  لایحه ارتقای امنیت زنــان مراحل خود را 
طی کرده و منتظر مجلس هستیم، گفت: امیدواریم مجلس 
زودتر به این لایحه رسیدگی کند. این لایحه در دستور کار 

مجلس قرار دارد ولی هنوز نوبت آن نرسیده است.
وی همچنیــن افزود: تشــکیل وزارت خانواده به جایی 
نرســیده است. ما پیشنهاد داده ایم ولی هنوز بررسی نشده 
اســت. خزعلی تصریح کرد: هزار و ۷۰۰ زن برای انتخابات 
دوازدهمین دوره مجلس شورای اسلامی ثبت نام کردند که 
به تعبیر شــورای نگهبان به اندازه ۶ مجلس گذشته، زنان 
نامزد حضور در این دوره از انتخابات مجلس شدند. معاون 
رئیس جمهوری در امور زنان و خانــواده افزود: امیدواریم 
مردم عزیز در رای دادن، توجه بیشــتری به نامزدهای زن 
داشته باشند. چرا که این رویکرد سبب خواهد شد زنان از 
قوت بیشتری برخوردار شده و قوانینی که می تواند حقوق 

زنان را مورد توجه قرار دهد، به تصویب برسانند.
توضیحات سلاجقه درباره وضعیت قلاده شیر 

باغ وحش مشهد
علی ســلاجقه رئیس ســازمان حفاظت محیط زیست  
درباره حاشیه های وضعیت یک قلاده شیر در مشهد، اظهار 
کرد: همیشه بر باغ وحش ها نظارت می کنیم. در مشهد اما 
آن قلاده شــیر هم از لحاظ ســنی با مشکل مواجه است و 
هم کارهای تیمارگری اش در حال انجام است. اگر مشخص 
شــود که جنبه بیماری این قلاده شــیر دلایلی مرتبط با 
وضعیت رســیدگی و تأمین نشدن مواد غذایی داشته باشد 

حتماً برخورد قانونی انجام می شود.

»مردمسالاری«ازحاشیهدولتگزارشمیدهد

از برگزاری نمایشگاه مطبوعات تا حال و احوال شیر مشهد

سخنگوی حزب اعتدال و توسعه گفت: فعلًا هیچ فردی 
را برای سرلیستی انتخاب نکردیم مگر اینکه شورای مرکزی 
حزب اعتدال و توســعه مشــخص و معین کند و ما اعلام 
کنیم، احتمال اینکه سر لیست ائتلافی تهران حزب اعتدال 
و توســعه یک زن باشــد هم وجود دارد، البته این خانم از 
چهره های سیاسی حزب اعتدال و توسعه است. در حقیقت 
منظور این است که زنان هم از جمله گزینه های سرلیستی 

ما است.
به گــزارش خبرآنلایــن، احتمال سرلیســتی زنان در 
انتخابات اسفندماه، خبری است که جواد هروی، سخنگوی 
حزب اعتدال و توســعه در گفتگو با خبرگزاری خبرآنلاین 
اعلام می کند و می گوید البته سرلیســتی زنان هنوز قطعی 

نشده است.
او همچنیــن از رایزنی های حزب متبوعش با تشــکل 
های اصلاح طلب و ســتاد عقلانیت که جمع هواداران علی 
لاریجانی است خبر می دهد و احتمال ارائه لیست مشترک 

و ائتلاف را رد نمی کند.
حق انتخاب از احزاب غیراصولگرا گرفته شد

جواد هروی، سخنگوی حزب اعتدال و توسعه در گفتگو 
با خبرگزاری خبرآنلاین با اشــاره به مواضع حزب اعتدال و 
توسعه در انتخابات مجلس دوازدهم گفت: با توجه به شرایط 
سیاسی کشور و به نسبت تأییدصلاحیت های صورت گرفته 
در روزهای گذشــته، شاهد رقابتی شدن و مشارکتی شدن 
انتخابات ۱۴۰۲ نبودیم و عملًا حق انتخاب بازیکن از برخی 

احزاب غیراصول گرا گرفته شد، به همین دلیل در بسیاری از 
حوزه ها احزابی مانند اعتدال و توسعه برای حضور در صحنه 

انتخابات با کمبود بازیکن مواجه شدند.
وی افــزود: در حــزب اعتدال و توســعه جهت تکمیل 
لیســت های خود در تهران و سایر استان های کشور رایزنی 
با سایر احزاب را شروع کردیم و این رایزنی ها تاکنون موفق 
بوده و توانســتیم به رشته وحدت کاندیداها در ارائه لیست 
دست پیدا کنیم که انشــالله در روزهای آینده لیست خود 
را چــه در تهران به صورت لیســت کامل ۳۰ نفره و چه در 

استان های دیگر به صورت ائتلافی اعلام خواهیم کرد.
عدالت و توسعه در رایزنی با دیگران 

لیست می دهد
هــروی درباره تغییر حوزه انتخابیــه نوبخت اظهار کرد: 
لیســت های تهران با عنایت به تغییری کــه در حوزه های 

انتخابیه رخ می دهد، امکان تغییرات دارد. 
به عبارت دیگر در حال حاضر با توجه به شــرایط پیش 
آمده حزب اعتدال و توســعه اصرار دارد که نوبخت از حوزه 
انتخابیه رشت در انتخابات شرکت کند یا اصرار بر این است 
که بتوانیم سرلیســت های جدیدی اعم از اعضای حزب یا 
گروه های ائتلافی در تهران داشــته باشیم که این اقدام طی 
۲، ۳ روز آینده مشخص خواهد شد. همچنین حزب اعتدال 
و توســعه براساس رایزنی با ســایر احزاب اعم از کارگزاران 
ســازندگی، ندای ایرانیان، اعتماد ملی، خانه کارگر و ستاد 

عقلانیت که هواداران لاریجانی هســتند، لیســت مشترک 
خواهد داد.

سخنگوی حزب اعتدال و توسعه همچنین ادامه داد: البته 
سرلیستی لیســت ائتلافی حزب اعتدال و توسعه با احزاب 
اصلاح طلب هنوز مشخص نیست و بنده گمانه زنی رسانه ها 
در این مورد را ردمی کنم، فعلًا هیچ فردی را برای سرلیستی 
انتخاب نکردیم مگر اینکه شــورای مرکزی حزب اعتدال و 
توسعه مشخص و معین کند و ما اعلام کنیم، احتمال اینکه 
سر لیست ائتلافی تهران حزب اعتدال و توسعه یک زن باشد 
هم وجود دارد، البته این خانم از چهره های سیاســی حزب 
اعتدال و توسعه است. در حقیقت منظور این است که زنان 

هم از جمله گزینه های سرلیستی ما است.
هروی در پاسخ به اینکه حزب اعتدال و توسعه در مورد 
لیست با کارگزاران ســازندگی، ندای ایرانیان، اعتماد ملی، 
خانه کارگر و ستاد عقلانیت رایزنی کرده است، خاطرنشان 
کرد: در روزهای گذشته رایزنی های بسیار مفصل و متعددی 
داشتیم، نکته جالب این است که در این رایزنی ها گزینه هایی 
مشــترک از آب درآمدند، یعنی مــا روی یک گزینه تأکید 
می کنیم و بعد متوجه می شــویم که سایر احزاب هم روی 
همان گزینه انگشت گذاشتند و این از جمله نقاط قوت این 
رایزنی ها است که اگر به همین صورت ادامه پیدا کند، بنده 
خبر خوش خواهم داد به این ترتیب که احتمالاً گزینه های 

احزاب ائتلافی کاملًا مشترک و مورد قبول همگان باشند.

دریادار پاســدار علیرضا تنگسیری فرمانده 
نیروی دریایی سپاه صبح امروز در همایش ملی 
شناورهای تندرو که با حضور فرمانده کل سپاه 
در دانشگاه خلیج فارس آغاز شد، اظهار داشت: 
دانش ساخت شــناورهای تندرو بر را باید در 
کشور ایجاد کنیم و دانش بنیان ها در این عرصه 

کارهای بزرگی انجام داده اند.
وی با اشاره به اهمیت تاب آوری، دریامانی و 
دریانوردی شناورها افزود: در زمینه دریانوردی 
جنس بدنه ها از فایبرگلاس به کربن تغییر کرده 
که بســیار محکم، قوی و سبک است تا بتواند 

سرعت و باربری شناورها را تحمل کند.
سردار تنگســیری با بیان اینکه طراحی و 
ساخت این شــناورها در نیروی دریایی سپاه 
انجام شده، گفت: برای ما این یک افتخار است 

که طراحی شناورهای تندروی آلومینیومی را 
جوانان زیر ۳۵ ســال انجام داده اند. یک فروند 
شــناور در نیروی دریایی سپاه، یک فروند در 
وزارت دفاع و پشتیبانی نیروهای مسلح و یک 
فروند در یک شرکت دانش بنیان ساخته شده 

است.
وی عنوان کرد: ما روز به روز و سال به سال 
قدم هــای بلندتری برمی داریم، از شــناورهای 
هشت متری که روی آن موشک ۳۰ کیلومتری 
نصب شده تا شناور شهید مهدوی که موشک 

بالستیک را از روی آن شلیک کردیم.
سال گذشته برخی برخلاف واقع 

تصور می کردند نظام سقوط کرده است
علی فدوی جانشــین فرمانده کل ســپاه 
نیز گفت: اکنون دشــمنان برخی مســائل و 

دستاورد ها را ۱۸۰ درجه برعکس تصویرسازی 
می کنند، بــه طور مثال آن ها در فتنه ســال 
گذشــته طوری تصویرســازی کرده بودند که 
برخی برخــلاف واقع تصــور می کردند نظام 

سقوط کرده است.
وی اظهــار کــرد: یکی از وظایف اساســی 
رســانه ارایه تصویر صحیح از جامعه اســت؛ 
اکنون دشــمنان برخی مسائل و دستاورد ها را 
۱۸۰ درجه برعکس تصویرسازی می کنند، به 
طور مثال آن ها در فتنه ســال گذشته طوری 
تصویرسازی کرده بودند که برخی برخلاف واقع 

تصور می کردند نظام سقوط کرده است.
وی با اشــاره بــه اهمیت نقش رســانه در 
خصوص باورسازی صحیح برای مردم افزود: اگر 
انســان ها چیزی را باور کنند براساس آن باور 

عمل می کنند، پس باید بــرای مردم باور های 
صحیحی را ایجاد کنیم و این موضوع نیز یکی 

از رسالت های رسانه است.
وی با بیان اینکــه دعوای بین حق و باطل 

تمام شــدنی نیســت، افــزود: آمریکایی ها و 
دشمنان هر کاری که تابحال توانسته اند، انجام 
داده اند و اگر کاری را انجام نداده اند دلیلش این 

بوده که نتوانسته اند، نه اینکه نخواسته باشند.

هروی:

شاید»یکزن«سرلیستحزباعتدالوتوسعهشود

تنگسیری:

جنسبدنهشناورهابهکربنتغییرکردهاست

انفجارخرابکارانهدر۲نقطهخطسراسریانتقالگاز
سعید عقلی مدیر دیسپچینگ شرکت ملی گاز ایران با اشاره به وقوع انفجار در 
خط لوله سراسری گاز گفت: حوالی ساعت یک بامداد )چهارشنبه، ۲۵ بهمن ماه( 
در اثــر اقدام های خرابکارانه، انفجاری در خط لوله گاز سراســری در ۲ اســتان 
چهارمحال و بختیاری و فارس )شهرستان بروجن استان چهارمحال و بختیاری و 

صفاشهر استان فارس( اتفاق افتاد.
وی افزود: جلســه مدیریت بحــران بلافاصله با حضور وزیــر نفت، معاونان 
وزارت خانه و همه دســتگاه های امنیتی در همان ساعت اولیه برگزار شد. عقلی 
گفت: اکنون آتش سوزی خط مهار و عملیات بازسازی خط لوله آغاز شده است و 

امیدواریم که در سریعترین زمان ممکن خط لوله تعمیر و عملیاتی شود.
مدیر دیسپچینگ شرکت ملی گاز ایران گفت: خوشبختانه در اثر این انفجار به 
کسی آسیبی نرسیده است و همکاران شرکت ملی گاز در حال مدیریت موضوع 
و تعمیر خط لوله و بازگرداندن خط لوله به مدار سرویس هستند. عقلی تصریح 
کرد: وزیر نفت از ساعات اولیه وقوع حادثه در دیسپچینگ شرکت ملی گاز ایران 
حضور یافت و نشســت ستاد بحران را با حضور مدیرعامل شرکت ملی گاز ایران 
و مدیران ارشــد شرکت تشکیل شد. وی در پایان با تاکید بر اینکه با اقدام های 
انجام شــده در کنترل مصارف، اکنون مشکلی در تامین گاز شهرها وجود ندارد 
گفت: مشــکلات اندک ایجادشده در روستاهای اطراف محل انفجار به سرعت و 
پس از تعمیر خط لوله برطرف خواهد شد. ضمن اینکه سوخت مایع مورد نیاز و 
ال پی جی در این مناطق فراهم شده و در اختیار روستاهای مورد نظر قرارخواهد 

گرفت. لذا مردم نگرانی از این بابت نداشته باشند.
طبق این گزارش، در ســاعات اولیه وقوع حادثه تیم های امدادی و عملیاتی 
شرکت ملی گاز ایران به منظور اجرای تدابیر ایمنی و عملیات تعمیرات خط به 

محل حادثه اعزام شدند.
همچنین عقلی بعدازظهر چهارشــنبه، در گفت وگویی اظهار کرد: با توجه به 
انفجار خطوط انتقال گاز کشــور حوالی ساعت یک بامداد امروز، با تغییر آرایش 
خطوط و برگزاری نشست های مدیریت بحران از همان ابتدا با حضور وزیر نفت 
و همه معاونان و مشاوران وزارت نفت، توانستیم شرایط شبکه گاز کشور را پایدار 
نگه داریم. وی افزود: با مدیریت مصرف در بخش های مختلف، وضع گازرسانی در 
کشور عادی است و اکنون گروه های عملیاتی در منطقه بروجن در سطح بالایی 
انجام وظیفه می کنند تا در اســرع وقت خط لوله منطقه عملیاتی شــود. مدیر 
دیسپچینگ شرکت ملی گاز ایران تصریح کرد: در بخش صفاشهر نیز با توجه به 
شدت آتش سوزی به خاموشی کامل نزدیک شدیم و امید است تا آخر وقت امروز 

عملیاتی شود تا گازرسانی به حالت عادی برسد.

درجلسهایبهریاستمخبرمطرحشد
همهمصوباتدوراولسفررئیسجمهور

بهسمناناجراییشدهاست
جلسه بررسی و جمع بندی موضوعات و طرح های دومین سفر استانی رئیس 
جمهور به اســتان سمنان به ریاســت محمد مخبر، معاون اول رئیس جمهوری 
برگزار شد و طرح های دور دوم سفر به این استان مورد بررسی و تصمیم گیری 

قرار گرفت.
بر اســاس این گزارش، در این جلســه که معــاون اجرایی رئیس جمهوری، 
استاندار سمنان، وزرای جهاد کشــاورزی، علوم، تحقیقات و فناوری، بهداشت، 
درمان و آموزش پزشــکی، رئیس ســازمان حفاظت محیط زیست، رئیس بنیاد 
شــهید و امور ایثارگران، رئیس سازمان اداری و اســتخدامی کشور، مسوولان 
دســتگاه های دولتی و برخی از مقامات ارشد استانی حضور داشتند، توافق ها و 
تعهدات دستگاه های اجرایی برای اجرای طرح های پیشنهادی و اولویت دار استان 

سمنان مورد بحث و بررسی قرار گرفت.
همچنین در این جلســه اعلام شــد، بیش از ۸۰ درصد تسهیلات اختصاص 
یافته و ۱۰۰ درصد مصوبات دور اول ســفر رئیس جمهور به این استان اجرایی 
و عملیاتی شــده است. طرح های حوزه کشــاورزی و دامداری، لایروبی و مرمت 
قنوات، احداث کانال های آبیاری، عملیات بیابان زدایی، اجرا و بازنگری طرح های 
هادی روســتایی، ایمن ســازی روســتاهای در معرض خطر، تکمیل و ساخت 
پارک هــای علم و فناوری، تکمیل و ســاخت محیط های رفاهی و ورزشــی در 
دانشگاه ها، تکمیل و تجهیز دانشــکده ها، تکمیل و تجهیز پایگاه های اورژانس، 
توسعه و تجهیز بیمارستان ها و اماکن درمانی، اجرای طرح های گروه های جهادی 
و مردمی بخشــی از مصوبات این جلســه در راستای توســعه و عمران استان 
ســمنان بود. از دیگر مصوبات این جلســه می توان به تعمیر و تأمین تجهیزات 
حفاظتی و پایش پاسگاه های محیط بانی، ساماندهی گلزار شهدا، تأمین تجهیزات 
توان بخشی و پزشکی ایثارگران، بهسازی راه های اصلی و روستایی، ارتقا تصفیه 
خانه ها، تکمیل تأسیسات فاضلاب، تکمیل مساجد و مصلی های استان، ساخت 
و تکمیل اماکن فرهنگی، تکمیل سالن های ورزشی، محرومیت زدایی و بهسازی 

مدارس ناایمن اشاره کرد.

دستیاررئیسجمهوردرپیگیریحقوقوآزادیهایاجتماعی:
تشکیلنهادفراقوهایبرایبانواننخبهوشورای

فقهی،دوبستررشدزنان
سکینه ســادات پاد در نشست هم اندیشی »بایسته های ساختار شورای فقهی 
حقوقی زنان« اظهار داشــت: در این راستا شــورای فقهی حقوقی زنان یکی از 

مهمترین موضوعاتی است که باید مورد توجه قرار گیرد.
وی افــزود: یکی از اصول و ارزش های قانون اساســی، احیای حقوق مادی و 
معنوی زنان اســت زیرا زن در منظومه فکــری حضرت امام خمینی )ره( نقش 

بسیار مهم و حساس و کلیدی در جامعه سازی دارد.
پاد تشــکیل نهاد فراقوه ای برای زنان نخبه و تشکیل شورای فقهی و حقوقی 
زنان را دو بستر مهم برای رشد زنان عنوان کرد که رهبر معظم انقلاب اسلامی 

بر آن تاکید دارند.
دستیار رئیس جمهور در پیگیری حقوق و آزادی های اجتماعی با بیان اینکه 
رهبر انقلاب تاکید دارند که بانوان نخبه باید مشــکلات و مســایل حوزه زنان را 
احصا و حل کنند، اظهار داشت:  انقلاب اسلامی مرزبندی بسیار شفافی با دو نگاه 
زن شرقی و زن غربی دارد زیرا در هر دو نگاه کرامت این گوهر آفرینش محترم 

شمرده نشده است.
در مقدمه قانون اساسی تاکید شده اســت که خانواده واحد بنیادین جامعه 
و کانون اصلی رشــد و تعالی انســان است و توافق عقیدتی و آرمانی در تشکیل 
خانواده که زمینه ســاز اصلی حرکت تکاملی و رشــد یابنده انسان است اصل 
اساســی بوده و فراهم کردن امکانات برای نیل به این مقصود از وظایف حکومت 

اسلامی است.
پــاد با یــادآوری اینکه امام خمینی )ره( بر مشــارکت زنان در نهضت مردم 
ایران تاکید داشت، اظهار داشت: با گذشت ۴۵ سال از عمر انقلاب اسلامی هنوز 
نتوانســته ایم به فراخور این نگاه بلند حضرت امام، مشــارکت زنان را در جامعه 
داشــته باشیم و از این ظرفیتی که انقلاب ایجاد کرده است، به درستی استفاده 
کنیم. دستیار رئیس جمهور خواســتار آن شد که برای افزایش مشارکت زنان، 
ابتدا یک تصویر واقعی از شرایط موجود ترسیم شود تا بتوان به حل مساله کمک 
کــرد و در این رابطه ابراز امیدواری کرد که برگزاری نشســت های تخصصی به 

شکل گیری شورای فقهی و حقوقی زنان منجر شود.
وی تاکید کرد: قرار نیســت رویکرد نظام جمهوری اسلامی ایران به مسایل 
اساسی حوزه زنان ناظر به رویکرد دولت ها باشد تا با تغییرات آنها دچار ایستایی 
یا تغییر سیاسی در حوزه زنان شویم بلکه معتقدیم باید مسیر صحیحی که بستر 

آن فراهم است را طراحی کنیم تا به مسایل حوزه زنان پاسخ دهیم.
دســتیار رئیس جمهور در پیگیری حقوق و آزادی های اجتماعی خاطرنشان 
کرد: الگوی ســوم زن در مقدمه قانون اساســی ذیل عنوان زن در قانون اساسی 

آمده است اما در عمل از این دیدگاه عقب هستیم که باید جبران شود.
دستیار رئیس جمهور در پیگیری حقوق و آزادی های اجتماعی گفت: زن به 
عنوان یک عنصر اساسی و مهم در گفتمان انقلاب اسلامی و نگاه تمدنی باید فرد 
موثری در جامعه باشد و از این باید با یک نگاه پیش رو به موضوع زنان و حضور 

آنان در اجتماع داشته باشیم.
وی، موضوعاتی چــون فرزندخواندگی، محرمیت، حضانت و نفقه را از جمله 
موضوعاتی و ســوالات حوزه زنان دانست و گفت: با توجه به پویایی فقه شیعه، 
باید پاســخ های روشــنی از نظر فقهی برای این پرسش ها داشته باشیم و آن را 
بــه دنیا معرفی کنیــم. پاد با تاکید بر اینکه باید شــورای فقهی و حقوقی زنان 
ورود جدی تری به موضوعات مرتبط با این قشــر داشته باشد، خاطر نشان کرد: 
جمع بندی نظرات درباره شورای فقهی حقوقی زنان به رئیس جمهور ارایه خواهد 

شد تا به یک بسته سیاستی در این زمینه برسیم.
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